
  
 

Protokoll styrelsemöte 2023-08-24   St Fr Storg 54  

Närv: Björn Abelsson, ordf  Frånv: Peter Sjölund  
 Lars Fersters   Ylva Eriksson 
 Ingrid Wallin    Johanna Öhman 
 Anneli Åslund    Birger Hjörleifsson 
 Lena Strand 
 
1. Mötets öppnande  
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 
 
3. Protokoll från föregående möte (2023 06 21)  
Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna 
 
4. Planering av kommande aktiviteter  

• Forskarfredag om plastskräp 

• Hittaut 

• Strandleden – mellan Njurundabommen och Kvissleby - Rastplatsen på leden 
är rensad och iordningställd. En av slänterna vid Dingersjö är nu iordningsställd 
av Trafikverket, som också bidragit med 30 kg ängsfrö, vilket nu är utsått. Efter 
ca 2 år förväntas man kunna se en ängsslänt vid den nya vägen.  

• Samarbete med Naturum Borgsjö – Bäversafari 27.8 i Ånge. Det är nu 
mycket vatten, vilket gör att om det blir regn måste exkursionen ställas in och 
genomföras vid annan tidpunkt längre fram. Flodpärlmusslan kan också vara 
svår att se vid högt vattenstånd. 

• Projekt Stödesjön/Viknäset – Anneli har kontinuerlig kontakt med kommunen 

ang fågelplattformen. Oklart var den befintliga ritningen är. Vi måste begära 

dispens från strandskyddet och därefter begära bygglov och sen vidare 

kommunikation med SCA och utlägg på entreprenad. Anneli och Lena kommer 

sedan att tillsammans med Leader plus göra en projektplan. 5 år kan vara en 

rimlig tidsuppskattning innan en fågelplattform står färdig.  Björn påbörjar 

strandskyddsdispensansökan. 

• Klimatsalong 2023, 9 sept, vid DIngersjö vid strandleden – Detta handlar 

om att stödja och söka arrangemangsbidrag för fördrag på Kulturmagasinet på 

temat ”återbruk”. En inbjudan har gått ut till ett stort antal konstnärer som 

erbjuds att ställa ut konstverk. Behållningen går till organisationer som gynnar 

återbruk. Detta arrangemang genomförs för tredje året i Sundsvall. Tove 

Gulliksson är vår kontaktperson.  

• Klimatkonferens i Östersund, 13 sept – Anneli och Lena är anmälda,  

• Uppföljning av Ljunganvandringen – inget har ännu kommit igång. 

 

5. Kamerala frågor 
Inget nytt att tillföra 
 
 



 
 

 
6. Remisser 

• Översiktsplan Ånge – Vi har inte lämnat något svar. 

• Rivning av kraftverk Torrsjö – vi samtycker till detta, svar senast 1 sept, Björn 
skriver ett svar 

• Vindpark Långåsen – Lena tittar på detta 

• Ändrad drift Korsta värmeverk – planerat att starta etanoltillverkning 

• Samråd om batterifabriken i Torsboda, 15 sept i Torsboda 
 

7. Övriga frågor  

• Inga inkomna mail  

• Blankett för reseräkningar – Vi kan använda oss av den blankett för 
reseräkningar som Länsförbundet använder. Björn skickar ut blanketten till 
styrelsemedlemmarna. 

 
8. Kommande möten 

Tis 26 september, Anneli tar fika 
Tis 31 okt 
 

9. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
 
 
Sundsvall dag som ovan  

 
 
 

Ingrid Wallin, sekreterare Justeras Björn Abelsson, ordförande 

 
 


